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PrzewodniczEca Komisji Gospodarki Miejskiej

i Ochrony Srodowiska

Pan

Rafal Soboleweski

Przewodniczqcy Rady M iasta

Wtoctawek

Zwracam siq z wnioskiem o informacje:

r do jakich ulicw Michelinie poprowadzony zostat rurociEg c.o. z MPEC-u

. czy koszt od rozprowadzenia instalacji z przylqczy byt optacony ze

Srodk6w odbiorc6w i w ramach wtasnego wykonawstwa oraz ile w
sumie przytqczy zostaio wykonanych

r ilu odbiorc6w zyskaf MPEC ijakie zyski z oplat sq na dzien dzisiejszy oraz

ile ptaci Zaklad Karny

. czy i w jakiej ilo6ci wyniosla partycypacja Zaktadu Karnego w kosztach

w/w budowy
o jakie sq najbliisze plany rozprowadzenia c.o. i do jakich ulic oraz czy

obejmuje to bloki ju2 zrealizowane i w planach przy ulicy Wilgi i w
sqsiedztwie tej ulicy
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